
Wyjaśnienie do artykułu na temat obwodnicy drogi 719, który ukazał się 
w Gazecie Wyborczej w dodatku Gazeta Stołeczna w dniu 5 lipca 2007 r. 

Po spotkaniu z Marszałkiem Województwa Mazowieckiego w dniu 4 lipca br. w Miejskim 
Ośrodku Kultury  w sprawie obwodnicy drogi 719  w Gazecie Wyborczej  (Stołecznej) z dnia 
5.07.2007r.  ukazał  się  artykuł,  w  którym  zamieszczono  zdanie  końcowe:  „Po  spotkaniu 
burmistrz  Milanówka  Jerzy  Wysocki  powiedział  „Gazecie”,  że  nie  wyklucza  obwodnicy 
popołudniowej stronie miasta. Teraz musi do tego przekonać mieszkańców.”
Wyjaśniam, że artykuł   ten jest nie autoryzowaną przeze mnie, autorską relacją dziennikarza 
ze  spotkania  Mieszkańców Milanówka  z  marszałkiem Adamem Struzikiem,  a  zawarte  w 
artykule, moje zdanie w tej sprawie zawiera znaczne nieścisłości. 
Moje stanowisko w sprawie przebiegu obwodnicy pokrywa się ze stanowiskiem Zespołu 
roboczego ds. obwodnicy drogi 719 wypracowanym w trakcie dotychczasowych spotkań, 
zgodnie z którym:
• Preferowany jest zdecydowanie północny przebieg obwodnicy,
• Dopuszcza  się  przedłużenie  południowej  obwodnicy  Grodziska,  przez  południowe 

tereny Milanówka w postaci drogi lokalnej tj. drogi bez ograniczenia skrzyżowań i 
wjazdów (co automatycznie zwolni ruch pojazdów ) a także drogi z wykluczeniem 
tranzytowego  ruchu  ciężkich  samochodów.  Przebieg  tej  drogi  nie  jest  jeszcze 
przesądzony.

• Wskazane jest, aby obydwie trasy południowa i północna realizowane były w tym 
samym czasie.

Protokoły i komunikaty ze spotkań Zespołu roboczego, w tym z ostatniego spotkania z 
Marszałkiem Województwa  (04.07.07)  umieszczone  są  na  stronie   www.milanowek.pl w 
zakładce Obwodnica drogi nr 719. 
Zapraszam również do relacji ze spotkania w dn. 04.07.07r., która jest zamieszczona na tej 
stronie. 
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